



佐敦道官立小學校友會

Jordan Road Government Primary School Alumni Association

香港九龍油麻地南京街1號B

1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Hong Kong

電郵: jrgpsaa@gmail.com WhatsApp 電話: 6842-7244 校務處電話: 2332-4249

2025 校友會周年會員大會暨聚餐通知

親愛的老師/會員/校友：

大家好！轉眼又到了校友會周年會員大會暨聚餐的日子，屆時又可以和老師及校友會員等聚首一堂，今年又有老師特別從海外回歸香港，參加我們這個盛會。除了聆聽會務報告外，席間有有趣的問答遊戲，餐後還有餘慶節目，大家可以表演或大展歌喉娛樂一番，同時還有小禮品和抽獎，希望各位能踴躍參加。

大會開會時間及地點如下：

日期：11月29日〈星期六〉

地點：凱日精品粵菜館（油麻地彌敦道469號新光商業大廈1樓）

大會開會時間：5:30p.m. 至 6:00p.m.

接待：5:00p.m.

校友會周年大會之目的，是向各位會員匯報該年理事會之會務及活動，同時也是會員與理事會彼此認識的機會，希望各位會員能出席和發表意見，共同商議會務，同時亦可上學校網站獲取校友會其他資訊：

<http://www.jrgps.edu.hk>。

現附上聚餐報名表格，請聯絡認識的老師和同學們，一起參加此一年一度之盛會，同時亦歡迎您們携同親友一起參加。如果希望安排相熟校友等同一席，請由一名校友做代表，一起報名。本會現接受先提交報名表，以便我們點算人數，交費後可通知校友會（WhatsApp 電話：6842-7244）。至於尚未登記為會員之校友，更可到場即時辦理。

祝各位

生活健康愉快！

佐敦道官立小學校友會敬上

2025年10月15日

附件：會議議程，聚餐資料及報名表。



佐敦道官立小學校友會

Jordan Road Government Primary School Alumni Association

香港九龍油麻地南京街1號B

1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Hong Kong

電郵: jrgpsaa@gmail.com WhatsApp 電話: 6842-7244 校務處電話: 2332-4249

2025 年周年會員大會

會議通知

日期：二零二五年十一月二十九日(星期六)

時間：下午五時正恭候

五時半會員大會

六時正晚宴

地點：凱日精品粵菜館（油麻地彌敦道469號新光商業大廈1樓）

大會主席：湯達明會長

* * * * *

本會宗旨

1. 加強及保持與母校及校友間的溝通聯繫。
2. 關心母校，協助推動母校發展，改善同學福利。
3. 配合及參與母校舉辦的活動。
4. 為校友組織聯誼及康樂活動。

* * * * *

會議議程

1. 報告事項

- 1.1 2026 年周年會員大會日期 - 2026 年 11 月 28 日(星期六)。

2. 討論事項

- 2.1 通過 2024 年周年會員大會會議記錄 - 完整記錄放置會場查閱。
- 2.2 通過理事會所提交的會務報告 - 理事會會長湯達明作出簡報。
- 2.3 通過本會 2024-25 年度財政報告 - 財政梁紹榮報告。

3. 臨時動議。

佐敦道官立小學校友會會長

湯達明 謹啟

二零二五年十月十五日



佐敦道官立小學校友會

Jordan Road Government Primary School Alumni Association

香港九龍油麻地南京街 1 號 B

1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Hong Kong

電郵: jrgpsaa@gmail.com WhatsApp 電話 : 6842-7244 校務處電話: 2332-4249

佐敦道官立小學校友會 2025 年周年會員大會暨聚餐

日期：	2025 年 11 月 29 日(星期六)
時間：	下午五時正恭候 五時半會員大會 六時正晚宴
地點：	凱日精品粵菜館
地址：	油麻地彌敦道 469 號新光商業大廈 1 樓
費用：	①會員/非會員...\$460 ②17 歲或以上在學校友...\$300 ③16 歲或以下校友及家人 2 人同行兩位共...\$400
*報名：	請填妥報名表格，並連同銀行支票機入數紙或劃線支票寄回：香港九龍油麻地南京街 1 號 B 佐敦道官立小學校友會收。
查詢：	佐敦道官立小學校友會電郵： jrgpsaa@gmail.com 或 致電學校：2332-4249 文員李小姐 6842-7244 校友會 WhatsApp 號碼
付款辦法：	恆生銀行入數，校友會賬戶號碼：024-769-639121-001 或 劃線支票，抬頭「佐敦道官立小學校友會」
截止日期：	2025 年 11 月 17 日(星期一)

* 注意事項：

1. 由於銀行櫃檯入數有新收費，超過限額以每筆數計算，希望各位盡量不要用櫃檯入數，請採用支票機(選用列印副本)，避免校友會支付額外銀行費用。多謝合作！
2. 希望各屆校友能聯絡認識的同學，一起參加此一年一度之聯歡聚餐。
3. 歡迎由一名校友代表，集體報名，以便安排相熟校友同席。

佐敦道官立小學校友會

Jordan Road Government Primary School Alumni Association

香港九龍油麻地南京街1號B

1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Hong Kong

電郵: jrgpsaa@gmail.com WhatsApp 電話 : 6842-7244 校務處電話: 2332-4249

佐敦道官立小學校友會 2025 年會員大會暨聚餐 報名表

校友/老師姓名.....會員號碼.....

(畢業)年份..... 聯絡電話..... 電郵

參加聚餐人數：☐會員/非會員_____ 位 × \$460 = (\$ _____)

□17歲或以上在學校友 _____ 位 x \$300 = (\$ _____)

☐ 16 歲或以下校友及家人 2 人同行兩位共 _____ 組 x \$400 = (\$ _____)

合共應繳餐費：

隨報名表夾附：☐ 銀行入數紙

☐ 劃線支票(銀行： 支票號碼：)

*請在適當的方格內加上✓號

請將全部報名(包括代表)出席聚餐的校友芳名寫下，以便安排座席，謝謝

[illegible][illegible]



佐敦道官立小學校友會

Jordan Road Government Primary School Alumni Association

香港九龍油麻地南京街1號B

1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Hong Kong

電郵: jrgpsaa@gmail.com WhatsApp 電話 : 6842-7244 校務處電話: 2332-4249

Notice of 2025 Alumni Association Annual General Meeting and Dinner

Dear Teachers/Members/Alumni:

Hello everyone! It's almost time for the Alumni Association's Annual General Meeting and Dinner! It's a chance to gather with teachers and alumni members once again. This year, some teachers have returned from overseas to join us for this grand event. Besides listening to the annual report, there will be fun quizzes and games throughout the meal. After dinner, there will be a celebratory evening where everyone can perform or sing. There will also be small prizes and a raffle. We encourage you to attend.

The meeting will be held at the following time and location:

Date: November 29 (Saturday)

Venue: Heyday Cuisine (1/F, Sun Kong Commercial Building, 469 Nathan Road, Yau Ma Tei)

Meeting Time: 5:30 p.m. to 6:00 p.m.

Reception: 5:00 p.m.

The purpose of the Alumni Association's Annual General Meeting is to report to all members on the Board's affairs and activities for the year. It is also an opportunity for members and the Board to get to know each other. We encourage all members to attend, express their opinions, and discuss matters together. Further information about the Alumni Association can also be obtained from the school website: <http://www.jrgps.edu.hk>.

Attached is the registration form for the dinner. Please contact teachers and classmates you know to join us for this annual event. You are also welcome to bring your family and friends. If you would like to arrange for a group of alumni to share a table, please have an alumni representative register. We are accepting registrations now so we can count the number of attendees. After payment, please notify the Alumni Association via our WhatsApp contact: 6842-7244. Alumni who have not yet registered as members can register on-site.

Wishing you all a happy and healthy life!

Jordan Road Government Primary School Alumni Association
October 15, 2025

Attachments: Meeting agenda, dinner information, and registration form.



佐敦道官立小學校友會

Jordan Road Government Primary School Alumni Association

香港九龍油麻地南京街 1 號 B

1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Hong Kong

電郵: jrgpsaa@gmail.com WhatsApp 電話 : 6842-7244 校務處電話: 2332-4249

2025 Annual General Meeting Notice

Date: November 29, 2025 (Saturday)
Time: 5:00 PM Reception
5:30 PM General Meeting
6:00 PM Dinner
Venue: Heyday Cuisine (1/F, Sun Kong Commercial Building, 469 Nathan Road, Yau Ma Tei)
Chairman: President Tong Tat Ming Tony

* * * * *

Objectives of the Association

1. To strengthen and maintain communication with the Alma Mater and alumni.
2. To support the Alma Mater, assist in promoting its development, and improve the welfare of students.
3. To cooperate with and participate in activities organized by the Alma Mater.
4. To organise social and recreational activities for alumni.

* * * * *

Agenda

1. Matters to be Reported
 - 1.1 Date of the 2026 Annual General Meeting – November 28, 2026 (Saturday).
2. Matters to be Discussed
 - 2.1 Approval of the Minutes of the 2024 Annual General Meeting – Full minutes will be available for inspection at the meeting venue.
 - 2.2 Approval of the Meeting Report submitted by the Board of Directors - Briefing by Chairman of the Board, Mr. Tony Tong
 - 2.3 Approval of the Association's 2024-25 Financial Report - Report by Treasurer, Mr. Leung Siu-wing.
3. Additional Motions

Sincerely,

Mr. Tong Tat Ming Tony

President of the Jordan Road Government Primary School Alumni Association

October 15, 2025



佐敦道官立小學校友會

Jordan Road Government Primary School Alumni Association

香港九龍油麻地南京街 1 號 B

1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Hong Kong

電郵: jrgpsaa@gmail.com WhatsApp 電話 : 6842-7244 校務處電話: 2332-4249

Jordan Road Government Primary School Alumni Association 2025 Annual General Meeting and Dinner

Date:	November 29, 2025 (Saturday)
Time:	5:00 p.m. Reception 5:30 p.m. General Meeting 6:00 p.m. Dinner
Venue:	Heyday Cuisine (凱日精品粵菜館)
Address:	1/F, Sun Kong Commercial Building, 469 Nathan Road, Yau Ma Tei (油麻地彌敦道 469 號新光商業大廈 1 樓)
Fees:	① Members/Non-members...\$460 ② Alumni aged 17 or above who are still studying in school...\$300 ③ Alumni aged 16 or below with one accompanying family member...\$400 (for 2 persons)
*Registration:	Please complete the registration form and return it together with a bank cheque slip or a crossed cheque to: Jordan Road Government Primary School Alumni Association, 1B Nanking Street, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong.
Enquiries:	Jordan Road Government Primary School Alumni Association Email: jrgpsaa@gmail.com Call the school: Ms. Li, Clerk, 2332-4249 Alumni Association WhatsApp Number: 6842-7244
Payment Method:	Deposit to Hang Seng Bank, Alumni Association Account Number: 024-769-639121-001 or crossed cheque payable to "Jordan Road Government Primary School Alumni Association"
Deadline:	November 17, 2025 (Monday)

*** Notes:**

1. Due to new bank counter deposit fees, deposits exceeding the limit will be charged per transaction. Please avoid depositing over the counter. Please use a cheque machine (with a printed copy) to avoid additional bank charges for the Alumni Association. Thank you for your cooperation!
2. We encourage all alumni to contact their acquaintances and join us for this annual reunion dinner.
3. Group registrations are welcome, with one alumni representative, so that we can arrange for familiar alumni to sit together at the dinner.

[illegible]